
  

 

 

 

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 9. juni 2020 fra kl. 17.30–20.00 – i kantinen på Afd. Holsted 

Tilstede: Rikke Marcher, Maria Falch, Stefan Gents, Rikke Milan, Sisse Nordly, Tina 

Renneberg, Maria Sunvall, Lisbeth Lysfelt, Søren Eriksen, Bendt Andreassen, Stine Andersen 

Fravær: Palle Taulov, Joan Reza, Nikolaj Næsager,  

 

Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

62 - 17.30-17.40 

FOTO  

• Foto af bestyrelsen til årsberetningen  

63 - 17.40-17.45 

Dagsorden  

• Godkendelse af dagsorden 

64 - 17.45-18.00 
Nyt fra formand, ledelsen, 

bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejderrepræsentanter, nyt 
fra afdelingerne 
(I) 

• Kort om status for årsberetningen 19/20 – det er ved at 
være samlet sammen, og der vil som de sidste år blive 

udarbejdet en video, som sendes ud inden sommerferien 
• Nyansættelser og nye stillinger 
• Der regnes med at sende skemaer ud til forældre og elever 

fredag i uge 25. 
• Der er kommet henvendelser fra naboer vedr. de oplever at 

der kommer skrald ind til dem, fra skraldespandene i 
Holsted område. Der er indkøbt ekstra skraldespande med 

mulighed for at stoppe fugle som samler skraldes op.   
  

65 – 18.00-18.25 
Virksomhedsaftale 20/21 og 

særlige indsatsområdet  
(B) 

 

• Gennemgang af virksomhedsaftalen 20/21 for Susåskolen. 
(vedhæftet) 

• Susåskolens mål i virksomhedsaftalen: 

o Styrke læringen for den enkelte elev 
o Fremme trivsel (elever og ansatte) 
o 3a) Overgange til skolen – 3b) Overgange fra skole 
o Fremme innovative processer og entreprenørskab 
o Balance mellem budget og forbrug 

 
 

• Pædagogisk indsats 20/21 lægger vægt på faglig inspiration 
i dansk, engelsk, matematik, naturfag og kreative fag. 

•  Læringssamtaler fortsat på faste dag, lejrskole  , samt 

opstart af arbejde med værdier, kompetencer og dannelse 
 

18.25-18.30 Pause 

66 – 18.30-19.25 
Budget 20/21 
(B) 
 

 

• Henrik Bergman deltager på mødet og gennemgår budgettet 
for kommende skoleår (Vedhæftet) 
Budgettet for kommende skoleår er udarbejdet. Der har 
været plads til at prioritere ekstra løft af de faglige 

indsatser, med blandt andet ekstra holddelingstimer, 

lejrskole, indkøb at tidssvarende undervisningsmidler, ekstra 
lærerkræfter. 

• Budgettet godkendes enstemmigt 
 

67 – 19.25-19.40 
Princip – rygning  
(B) 
 

• Der skal udarbejdes princip/politik i forbindelse med rygning 
og røgfri skoletid. Vedhæftet er udkast til et princip, som 
tager udgangspunkt i de rammer som er gældende. 

 



  

 

 

 Princippet besluttes, efter retning af enkelte slåfejl. 
 

68 – 19.40-19.55 
Årsplan for 19/20 med første 

møde i august  
(B) 

• Beslutning om datoer for afholdelse af bestyrelsesmøder i 
kommende skoleår – samt kommentar til årshjul 20/21 
(vedhæftet). Hvis der er flere end tre forældre, som ikke kan 
mødes på en af de foreslået datoer, findes en ny.  

• Ønsker til punkter i kommende skoleår. 
 
Umiddelbart ingen kommentarer til datoerne, som derved 
fastholdes for 20/21. 
 
Ønske til kommende punkter: 

• Bedre brug af forældreråd sættes på i september  

• Opsamling på forældremøderne rykkes til november 

• Præsentation af arbejdet med kompetencer, værdier og 
dannelse rykkes fra d. 10/8 til november mødet 

• Opsamling på erfaringer fra undervisningen i corona 
perioden på i september. 

 
Årshjulet besluttes. 

 
69 – 19.55 -20.00 
Evt.  

• Lene Spur stopper som medarbejderrepræsentant for 
Glumsø, og i stedet starter Martin. Søren fortsætter for 
Herlufmagle og Bendt fortsætter for Holsted. 

Punkter til kommende møder  
 

• Drøftelse af indhold fra bestyrelsen på forældremøder i 
kommende skoleår 

• Klumme 

 


